
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 23 februari 2022 
Onderwerp 037-2022 - Omheind hondenlosloopgebied 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

De PvdA-fractie pleit voor een omheind hondenlosloopgebied en heeft hierover de volgende vragen 

voor het college:  

 

1.      Ziet u mogelijkheden om tot realisatie van een dergelijk hondenlosloopgebeid in Roosendaal 

over te gaan? Zie voorbeeld van Schouwen Duiveland: 

 

https://schouwenduiveland.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-omheind-hondenlosloopgebied/ 

 

2.      Kunt u nagaan of een dergelijke plek te realiseren is op Roosendaals grondgebied? 

 

3.      Zo nodig zou wellicht ook een dergelijk hondenwoud een echt recreatiepark kunnen zijn voor 

honden en hun baasjes? Een woud dan wel bos of plek met picknicktafels en een trimparcours voor 

hond en baas? Ook in het kader van bewegen en gezondheid vanuit het preventieakkoord? 

 

Graag ontvangen wij uw antwoorden en inzichten. 

 

Namens, 

PvdA, Paul Klaver 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver 

 

 

 

 

https://schouwenduiveland.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-omheind-hondenlosloopgebied/


 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1.      Ziet u mogelijkheden om tot realisatie van een dergelijk hondenlosloopgebeid in Roosendaal 

over te gaan? 

Zie voorbeeld van Schouwen Duiveland: https://schouwenduiveland.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-

omheind-hondenlosloopgebied/ 

Om de mogelijkheden tot de realisatie van een hondenlosloopgebied in Roosendaal in beeld te 

krijgen is er een inventarisatie uitgevoerd voor het gemeentelijk grondgebied. Bij deze inventarisatie is 

de grondpositie van het gemeentelijk grondgebied in beeld gebracht en was daarbij leidend, maar niet 

bepalend, dat de gronden die in aanmerking komen voor het gebied in gemeentelijk grondbezit vallen. 

Daarnaast is in de inventarisatie specifiek meewogen dat de potentiële gebieden zich bevinden in de 

voor een dergelijk gebied noodzakelijke groenstructuur alsmede dat zich geen belemmeringen 

voordoen, zoals de beschermende werking van een habitat of diersoort. 

Naar aanleiding van de inventarisatie kan geconcludeerd worden dat de mogelijkheden om over te 

gaan tot de realisatie van een hondenlosloopgebied zeer beperkt en hoogst onwaarschijnlijk zijn op 

dit moment. Er zijn slechts enkele gronden in eigendom van de gemeente Roosendaal waardoor de 

realisatie van een hondenlosloopgebied op gemeentelijke grond nagenoeg is uit te sluiten. Als er al 

wel gronden in eigendom zijn, dan zijn deze niet van geschikte omvang om in aanmerking te komen 

voor de transformatie naar een hondenlosloopgebied. 

2.      Kunt u nagaan of een dergelijke plek te realiseren is op Roosendaals grondgebied? 

Uit de inventarisatie van het gemeentelijk grondgebied is gebleken dat potentiële locaties voor de 

realisatie van een hondenlosloopgebied niet onder het gemeentelijk bezit vallen. Dit is als leidend 

kenmerk van het gebied in de inventarisatie wegens het feit dat anders de gronden in het bezit van 

derden opgekocht zouden moeten worden om de realisatie van het gebied mogelijk te maken. Mede 

gezien de omvang van het gebied en de omvang van de kosten die de realisatie van een dergelijk 

project met zich mee brengt, wordt een dergelijke plek op dit moment als niet-realiseerbaar geacht. 

3.      Zo nodig zou wellicht ook een dergelijk hondenwoud een echt recreatiepark kunnen zijn voor 

honden en hun baasjes? Een woud dan wel bos of plek met picknicktafels en een trimparcours voor 

hond en baas? Ook in het kader van bewegen en gezondheid vanuit het preventieakkoord? 

De transformatie van een gebied tot een echt recreatiepark zou vele voordelen op het gebied van 

gezondheid met zich mee kunnen brengen voor de inwoners van Roosendaal en tevens een 

aantrekkingskracht kunnen hebben voor inwoners van andere omliggende gemeenten. In de 

inventarisatie is nadrukkelijk naar voren gekomen dat bosrijke gebieden in het bezit zijn van derden 

en dat in deze gebieden de bescherming van flora en fauna hoog in het vaandel staat. Op basis 

daarvan en op basis van de benodigde omvang voor het realiseren van een recreatiepark is het op dit 

moment zeer onaannemelijk dat een dergelijk hondenwoud als recreatiepark te realiseren is.  

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,             De loco burgemeester, 

                    

https://schouwenduiveland.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-omheind-hondenlosloopgebied/
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